
ÅRSMELDING FOR 2011 HØGTUN FOLKEHØGSKOLE.
Siste skoleår begynte Høgtun med 108 elever. Vi har nå i flere år hatt over hundre elever på 
skolen. Det er flotte tall, som vi er veldig takknemlige for. 
Det har vært et godt folkehøgskoleår med fokus på almendanning og formidling av skoles 
visjon og mål. Ungdommene lengter etter de gode samtalene og de gode dialogene. Styret 
er godt fornøyd med måten skolen har løst sitt oppdrag på.
Skolen er igang med å fornye og gjennomgå skolens kristne profil. En naturlig fortsettelse 
er å se på  nedfelte målsetninger og visjoner for arbeidet. Kommuniserer de med vår tid, 
hvordan ta med det beste i vår tradisjon inn i nye ungdomsgrupper. Styret ønsker at hele 
personalet er med i prosessen med å fornye dette.  Ledelsen ved skolen ser viktigheten av 
dette arbeidet og arbeider målbevisst for å oppnå dette.

Elevsituasjonen

Skoleåret 2011-2012 fikk Høgtun i alt 306 søkere (skoleåret 2010-2011: 375) , 145 gutter (156) og 
161 jenter (219).

111 tok plassen (119)  58 gutter (52)  og 53 jenter (67). Av disse er 7 (6) utlendinger fra Tyskland 2, 
Venezuela 1,  Kenya 1, Thailand 1 Armenia 1, Egypt 1

Akershus 19 (18), Aust-Agder 4 (5), Buskerud 6 (7), Finnmark 0 (1), Hedmark 4 (2), 
Hordaland 9 (9), Møre og Romsdal 10 (13), Nordland 2 (1), Nord-Trøndelag 1 (4), 
Oppland 6 (4), Oslo 6 (8), Rogaland 6 (9), Sogn og Fjordane 4 (10), Sør-Trøndelag 13 (8), 
Telemark 4 (4), Troms 0 (1), Vest-Agder 0 (5), Vestfold 3 (5), Østfold 7 (0).
Gjennomsnittsalderen 19 år.

Økonomien.
Også dette året har det vært et stramt budsjett, det gav et overskudd på ca kr. 467.000,-. Skolen 
trenger å opparbeide seg mere  egenkapital. Også dette året har det blitt investert en del i 
storvøling. Det er god økonomi å utnytte ordningen med storvøling og nybygg som 
folkehøgskolene ha. 

Det er gamlebygget som har fått ny elevstue, vaskerom og en leilighet som er gjort om til elevrom. 
Neste trinn er storvøling av kjøkken og kjølerom.

Styret ser at gaveinntektene stadig går  nedover. Det tyder på færre som gir til skolen, et tegn på 
mindre kontakt med Nordmøre og det blir dermed også færre forbedere. Dette er en felles 
utfordring.

Linjetilbudene for 2010-2011.
Idrett H2O13(13), idrett ballsport21(19), friluftsliv allround20(20), friluftsliv topp 30 23 (18)musikk 
9(11), multikunst14(15), Puls 11(14).



Plusslinjer(1 til 2 dager i uka):Hest 8, Internasjonal linje6(5),dykking23(27 elever), 
Klartring15høst/15vår(14), telemark 26(28), mat-fangst-friluft17(16), foto 9(14) og langrenn 14(17).

Valgfag: Ledertrening, norsk, inneband, styrketrening, utstyrslaging, matematikk, 
utholenhetstrening, volleyball, keramikk, trearbeid, musikk, Bibel og tro, knivlaging, quilting, piano, 
fotball.

Mandagsaktuelt, onsdagstemaer, aktuelle seminarer åpå lørdagene.

Utenlandsturene gikk til fire reisemål; Kenya, Lanzarote, Egypt og USA.

Kortkursene.
Gjennom mange år har vi hatt en god del kortkurs. Dette året er det ikke blitt arrangert noen. 
Skolen ser denne utfordringen,og har som mål å nyutvikle noen framtidige kurs.
Det høye elevtallet på langkurset har gjort at skolen har måttet prioritere dette. Det er en kjent sak 
at statstilskuddet gradvis har blitt redusert fra først på 1990-tallet.

Personalsituasjonen.
Høgtun har også dette året et stabilt personale. Lars Andreas Fauske Lillebø er det nye 
tilskuddet på lærersiden. Det er bra balanse mellom unge og eldre i personalet, noe som 
er en  viktig grunn for Høgtuns gode miljø.
Det har vært ni stipendiater  ved skolen dette året. 

Styret er glade for den gode medarbeiderstaben på skolen og retter en stor takk til 
hele personalet  for et godt arbeide gjennom hele skoleåret.

Styret
har dette året bestått av Tormod Sikkeland(leder), Bernhard Lillevik(nestleder), Åshild  
Bergem,  Gjermund Sørli, Jørgen Apeland/Fredrik Midttømme, Målfrid Bjerkeset, Arild Ove  
Halås, Judy Storset og Edgar Fredriksen.
Varamedlemmer: Johannes Finset, Turid Leirvik, Erling Flemsæter, Ivar Bergem, Kjell  
Erling Hoel, Ruth Marie Rasmussen, Jan Inge Nasvik.
Styret har i alt behandlet: 34 saker og har hatt 4 møter.

Med vennlig hilsen styret for
Høgtun Folkehøgskole
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